
osNo'vNn Srcola
BELETINEC
Beletinec, S"Radiia 4

KLASA: 003-06121-01/1
URBROJ : 2186- 1 B -A3 -21 -20
Beletinec,2l" 12" 2021 .

Skra6eni Z A P I S N I K br.l0

Sa sjednice Skolskog odbora Osnovne Skole Beletinec odrLane 21" 12"
2021" godine elektronskim putem s podetkom u 17.00 sati" Prisutni: Biserka
Leskovar, SnjeZana Martinez, Anita Ptidek Sirodi6, lvan Vincek, Milivoj Ptidek
i lvan Kuhari6" Odsutan: Robert PuSkadija (opravdao izostanak). Prisutna je
ravnateljica NataSa Fadiga, a zapisnidarie tajnica Nada Martinez.

Sjednicu Skolrkog odbora OS Beletinec otvorila je gdica Biserka
Leskovar te nakon utvrdenog kvoruma predloZila

Dnevni red:
l. Davanje prethodne suglasnosti za zapoSljavanje uditelja/ice delesne i

zdravstvene kulture
2" Davanje prethodne suglasnosti za zapo5ljavanje strudnog suradnika/ice

pedagogalpedagoginje
3. Usvajanje Financijskog plana za 2022.

2023" i 2024. godinu
4" Usvajanje Plana nabave 2a2022. godinu
5" Razno

godinu i projekcija plana za

ilanovi Skolrkog odbora su jednoglasno prihvatili predloZeni dnevni red"

Todka l.
Gdica Biserka Leskovar predlaZe usvajanje zapisnika s proSle sjednice

Skolskog odbora te je isti jednoglasno usvojen.
Verificiran je mandat novog dlana Skolskog odbora gosp.Ivana Kuhari6a

koji traje do kraja mandata cjelokupnog Skolskog odbora.

Clanovi Skolskog odbora su jednoglasno dali prethodnu suglasnost za
zapo5ljavanje Nikole Kataleniia na radno mjesto uditelja tjelesne i zdravstvene
kulture"

Stranica 1od 2



Todka 2.

ilanovi Skolskog odbora su jednoglasno dali prethodnu suglasnost za
zapoSljavanje Jelene Brezovec Pavlidek na radno mjesto strudne suradnice
pedagoginje"

Todka 3.

ilanovi Skolskog odbora su jednoglasno usvojili Financijski plan za
2022" godinu i projekcije plana za 2023 " i 2024" godinu.

Todka 4.
ilanovi Skolskog odbora su jednoglasno usvojili Plan nabav e za 2022"

godinu.

Todka 5"

Plan klasifikacijskih oznaka 2a2022" godinu je usvojen"

ilanovi Skolskog odbora su jednoglasno usvojili tzmjene Pravilnika o
nadinu i postupku zapo5ljavanja"

Drugih primjedbi nije bilo te je sjednica zavrSena u 18"00 sati.

Zapisni(,ar:
Nada Martinez

it".

Predsjednica Skolskog odbora:
Biserka Leskovar
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